

香港教育大學穿梭巴士服務

The Education University of Hong Kong Shuttle Bus Service

將軍澳教學中心穿梭巴士 TKO Study Centre Shuttle Bus

由 2026 年 8 月 3 日起生效 **Effective 3 August 2026**
(星期一至五，公眾假期除外) (Mon. - Fri., except public holidays)

大埔校園開出 From Tai Po Campus* B1-B2 避車處 Lay-by between B1 and B2	將軍澳教學中心開出 From Tseung Kwan O Study Centre ("TKOSC") G 層 G/F
1:45pm ¹ , 3:45pm ² & 5:45pm ²	12:45pm ¹ , 2:45pm ¹ & 4:45pm ¹

乘搭指引 **Passengers' Guide**

因公務乘搭職員：上車時請於讀卡器上拍「教大職員証」登記。每程 **\$20.5** 將向該職員所涉公務之部門收取。

Staff passengers with official purposes: please tap staff card upon boarding, a cost of **\$20.5** per trip will be charged back to relevant department.

需要往返兩邊校園上課之學生：請到曹貴子基金會大樓 2 樓物業處購買往將軍澳教學中心之車票（售價時間為週一至五上午九時至下午五時）；或到將軍澳教學中心事務處購買往大埔校園之車票（售票時間為週一至五上午九時至下午五時三十分）。**票價每程 \$20.5。**購票時須出示證明文件。**車票最多預售三天，並須用於指定班次；售票過程需時，請預留充足時間。車票一旦售出，將不設退票或換票。**

Students need to travel between both campuses for attending classes: please purchase ticket to TKOSC at EO Office (Rm 01, 2/F, CKCF Building, ticketing hours from 9:00 am to 5:00 pm, Monday to Friday) or ticket to TPC at the Reception Counter at TKOSC (ticketing hours from 9:00 am to 5:30 pm, Monday to Friday) by presenting proof documents. Ticket fare is **\$20.5** which will be sold at a maximum of **3** days in advance and will have to be used for the specified trip. Please allow sufficient time for the ticketing. Tickets sold will not be accepted for return, refund or exchange.

私人用途乘搭職員：請繳付教職員專車 **\$34.5** 乘車券作車資。

Staff passengers with personal purpose: **\$34.5** staff bus ticket is required.

備註 **Remarks**

- 有關班次暫時預留十二個座位（車票）予合資格學生使用，並不時會作調整。 About 12 seats (tickets) are available for eligible students, subject to change from time to time.
 - 有關班次暫時預留八個座位（車票）予合資格學生使用，並不時會作調整。 About 8 seats (tickets) are available for eligible students, subject to change from time to time.
- # 以公務原因乘車之職員可優先登車（其他乘客須在車外排隊，至開出時間方可登車）。 Staff passengers with official purposes will have the priority to board whilst other passengers holding tickets should queue until the designated time of departure.
- * 大埔校園開出之班次將在將軍澳教學中心後，即時接載職員往新都城二期商場。 TKOSC bound buses will carry on to Metro City Plaza Phase 2 after alighting passengers at TKOSC.